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Europaudvalget

Til:

Dato:

Videnskabsministeren

22. februar 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Samrådsspørgsmål G

Vil ministeren forklare baggrunden for, at Danmark ikke har ansøgt EU om en 

del af de 2,7 mia. dkr. af landdistriktsmidlerne, som i forbindelse med den 

europæiske økonomiske genopretningsplan blev øremærkede til udbygning af 

bredbånd i yderområderne (landdistrikterne)? 

Vil ministeren redegøre for, om det er korrekt, at Danmarks manglende an-

søgning betyder, at beboere på landet og i yderområderne må tage til takke 

med en hastighed på 10 Mbit/ s., mens resten af danskerne sikres internetfor-

bindelser på 50 Mbit/? Er regeringens manglende handling i modstrid med en 

anbefaling fra den såkaldte Højhastighedskomite?

Er ministeren enig med Dansk Energi i, at Danmark med den manglende 

ansøgning ikke bruger de muligheder og værktøjer, der er til rådighed for at 

sikre en ensartet landsdækkende bredbåndsdækning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra MF Kim Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Anne-Marie Meldgaard
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